
 

Протокол 
№ 31 

Днес 22.04.2014 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 
В работата на заседанието взеха участие 29 общински съветници. От заседанието отсъстваха следните 
общински съветника: 

Г-н Богдан Найденов 
г-жа Зорница Маркова 
г-н Иво Гигов 
д-р Красимир Каменов  

В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция „ТУС” при Община Монтана 
г-жа Вася Симеонова – Н-к отдел „ПОПОФТиЗ” при Община Монтана 
г-жа Юлия Илиева – гл.счетоводител на Община Монтана  
Управителите на Търговските дружества със 100 % общинско участие в капитала им 
 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински съвет 

Монтана, г-н Светлин Николов – Зам.-председател на ОбС Монтана, г-н Валери Георгиев – Зам.-
Председател на ОбС Монтана и г-н Станислав Станоев– Зам.-Председател на ОбС Монтана  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете, колеги, искам с едноминутно мълчание да почетем паметта на 

нашата колежка Весела Коларска. Всички сме работили дълго време с нея.  
В живота хубавото и лошото се редуват. Днес имам удоволствието да честитя рождения ден на 

един наш колега 55 години, да му пожелая 99 поне, г-н Пламен Ананиев.  
Колеги, имате Дневния ред пред Вас. Г-н Кмета, има една допълнителна точка в Дневния ред? 

Заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, у-мо ръководство на ОбС, дами и г-да съветници, у-

ми гости, една докладна, която Ви благодаря че я подкрепихте, разгледахте, дори и след предварително 
приетия Дневен ред. Тя има отношение към продължаване на един от многото ни проекти, които имате 
– този на Калето. Изключителен за историята на Монтана, единствен. Затова смятам, че тази е 
следващата крачка. Това беше едно и от предложенията за промяната на сесията. В четвъртък ще 
гледаме норвежката програма по която кандидатстват малко общини, за още по-малко места, но това е 
изключително предизвикателство за нас. Затова Ви благодаря че се запознахте и до колкото имам 
информация е подкрепена, така че Ви благодаря предварително и се надявам да мине, като точка от 
Дневния ред. Не знам г-н Председател поредна или първа. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Други желаещи за обсъждане на Дневния ред? 
Крум Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н зам. Председатели, г-н Кмете, дами и 
г-да съветници, в края на месец февруари групата съветници на АБВ внесохме едно предложение. На 
поредна сесия това предложение не е включено в Дневния ред. Смятате ли г-н Председател, това да 
бъде включено в сегашната ни сесия и поради каква причина не е включено вече втора поредна сесия?   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Ще отговоря на въпроса. Той е свързан с Дневния ред. 
Предложението от колегите на групата на АБВ, беше за зам.председател на тяхната група. В качеството 
ми на председател на ОбС съм упълномощен по Правилник и Закон да водя консултации с останалите 
политически сили и в момента сме в процес на водене на тези консултации. Ще поднеса на обсъждане 
този въпрос в Председателския съвет и на следващата сесия, която ще е след около месец ще 
коментираме този въпрос. Други желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към прекратяване на 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Гласуваме предложението на Кмета на Общината допълнителната точка да влезе като първа в 

Дневния ред. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
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„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към гласуване на целия Дневен ред, който е „за” моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Дневен ред 
1. 08-01-125/16.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно разработване на проект на Община Монтана по мярка 1 “Реставриране, обновяване и опазване 
на културното наследство” по Програма БГ08 „Културно наследство и съвременно изкуство”, 
осъществявана с Финансов механизъм на Европейското икономическо пространство 2009-2014. 

2. 08-01-93/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно целева програма  по  енергийна  ефективност за 2014 г. 

3. 08-01-107/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно разкриване на “Защитено жилище за лица с психични разстройства” като делегирана  държавна  
дейност. 

4. 08-01-108/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Доклад за осъществените читалищни дейности  през 2013 г. на читалищата  в 
Община Монтана 

5. 08-01-109/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно правилник на изложба биенале “Тенец” – Монтана.  

6. 08-01-110/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската стратегия за развитие на 
социалните услуги в Община Монтана за 2015 година. 

7. 08-01-120/08.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно връчване на почетен знак на Община Монтана на проф. д-р Иван Гаврилов Георгиев 

8. 08-01-104/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно командировки за I-во тримесечие на 2014 г. на Кмета на община Монтана и Председателя на 
Общински съвет-Монтана. 

9. 08-01-105/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на Решение № 729 от Протокол №25/24.10.2013 г. за ползване на средства от фонд 
„Флаг” за мостово финансиране  при изпълнение на проект: „Разширение и рехабилитация на 
канализационната и водоснабдителната мрежи на град Монтана”. 

10. 08-01-106/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно ползване на средства от фонд „Флаг” за  покриване на собствения принос  при изпълнение на 
проект: „Разширение и рехабилитация на канализационната и водоснабдителната мрежи на град 
Монтана”  

11. 08-01-94/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на „Самостоятелна медико-
техническа лаборатория №1” ЕООД  гр. Монтана. 

12. 08-01-95/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на „Технологичен парк” ЕООД гр. 
Монтана. 

13. 08-01-96/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на „Център по дентална медицина 
№1” ЕООД гр. Монтана. 

14. 08-01-97/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на „Общински медицински център-
Монтана” ЕООД, гр. Монтана. 

15. 08-01-98/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на „Регионално депо за отпадъци-
Монтана” ЕООД гр. Монтана. 

16. 08-01-99/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на „Общински пазар” ЕООД гр. 
Монтана. 
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17. 08-01-118/07.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно одобрение на проект на нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот между 
„Технологичен парк” ЕООД град Монтана и „Палемонтех” ЕООД гр. Монтана. 

18. 08-01-100/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза на Министерство на регионалното 
развитие – Управляващ орган на ОП „Регионално развитие” по договор за безвъзмездна финансова 
помощ BG161PO001/5-02/2012/034 

19. 08-01-101/03.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план /ПУП/  за промяна предназначението на земеделска земя  и за застрояване 
на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 48489.27.780, местност „Велина бабка” по кадастралната карта 
на гр. Монтана, от земеделска земя в „за нискоетажно жилищно застрояване” по кадастралната карта на 
гр. Монтана 

20. 08-01-102/03.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание по чл.125 от ЗУТ за изработване на проект за 
подробен устройствен план – парцеларен план (ПУП-ПП) за изграждане на трасе на кабелно 
ел.отклонение 20 kVот ВЛ 20kV “Малина” в ПИ с идентификатор 48489.2.486 по кадастралната карта на 
гр.Монтана. 

21. 08-01-103/03.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно проект за изменение на подробен устройствен план /ПУП/ -  Парцеларен план /ПП/ за  
въздушно отклонение от електропровод 20 кV „Ерден” в поземлен имот (ПИ) № 460009 за захранване 
на ПИ № 460008 от нов електрически стълб (ж.р.) и мачтов трафопост, който ще се изгради в ПИ № 
460008 по картата на възстановената собственост(КВС), землище с. Долно Белотинци, общ. Монтана. 

22. 08-01-121/09.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно Решение №759/12.12.2013 г., постановено по административно дело №557/2013 г. по описа на 
Административен съд гр. Монтана и решение № 829, протокол №29/13.02.2014г. на Общински съвет 
Монтана. 

23. 08-01-111/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, частна общинска 
собственост, представляваща част от първия етаж на 4-ри етажна жилищна сграда, находяща се на ул. 
„Княз Александър Батенберг” № 2 гр. Монтана,     

24. 08-01-112/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд 

25. 08-01-113/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд 

26. 08-01-114/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд 

27. 08-01-115/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно съгласие за промяна начина на трайно ползване за други земеделски нужди на част от 
земеделски имот с начин на трайно ползване пасище с храсти в землището на с. Николово, община 
Монтана. 

28. 08-01-116/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община  
Монтана. 

29. 08-01-117/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на ведомствено общинско жилище за настаняване под наем на държавен 
служител в МВР гр. Монтана. 

30. Питания 
 

 ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-125/16.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно разработване на проект на Община Монтана по мярка 1 
“Реставриране, обновяване и опазване на културното наследство” по Програма БГ08 „Културно 
наследство и съвременно изкуство”, осъществявана с Финансов механизъм на Европейското 
икономическо пространство 2009-2014. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първата точка от Дневния ред е тази, която Кмета на общината 
представи преди малко, тя е с № 08-01-125 и е относно разработване на проект на Община Монтана по 
мярка 1 “Реставриране, обновяване и опазване на културното наследство” по Програма БГ08 
„Културно наследство и съвременно изкуство”. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към 
обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 886 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение  по мярка 1 
“Реставриране, обновяване и опазване на културното наследство” по Програма БГ08 
„Културно наследство и съвременно изкуство”, осъществявана с Финансов механизъм на 
Европейското икономическо пространство 2009-2014. 

2. Декларира,че предназначението на обекта на финансиране по проекта няма да бъде 
променяно за период не по-малък от 10 години след приключване на дейностите по проекта. 

3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-93/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно целева програма  по  енергийна  ефективност за 2014 г. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред относно целева програма по енергийна  

ефективност за 2014 г. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да 
гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 887 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 9, ал. 1 и чл. 11 от Закона за енергийната ефективност,  във връзка с 

чл. 10  от Закона за енергийната ефективност 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
 Приема предложената Целева програма за енергийна ефективност на Община Монтана 

за 2014 година. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-107/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно разкриване на “Защитено жилище за лица с психични разстройства” 
като делегирана  държавна  дейност. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно разкриване на “Защитено жилище за лица с психични разстройства” като делегирана  
държавна  дейност. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване. 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
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Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев --- 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 888 

На основание чл. 18, ал. 1,  т. 2 от Закона за социално подпомагане, чл. 36 в, ал. 1, т. 1 от 
ППЗСП и във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 7 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Разкрива от 01.10.2014 г. като делегирана държавна дейност “Защитено жилище”.  
2. Ресурсно осигуряване: 

 Капацитет                    9  места    
 Персонал                                      5  лица 
 Годишна издръжка            60 732  лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да изпрати Решението до Регионална Дирекция 
“Социално подпомагане”  за изготвяне на мотивирано предложение до Изпълнителния 
директор на Агенцията за социално подпомагане  съгласно чл. 36 в, ал. 1,  т. 1 от ППЗСП. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-108/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на Доклад за осъществените читалищни дейности  през 2013 
г. на читалищата  в Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка е докладна записка относно приемане на Доклад за 

осъществените читалищни дейности  през 2013 г. на читалищата  в Община Монтана. Желаещи за 
изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 889 

На основание чл.  26 а, ал. 4   от Закона за народните читалища 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Приема докладите за осъществените читалищни дейности на читалищата в Община 

Монтана: 
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“Пробуда - 1929” – с. Безденица, ”Кирил и Методи - 1928” – с. Г. Белотинци, “Просвета - 
1921” – с. Благово, “Йордан Цеков - 1929” – с. Винище, “Наука - 1929” – с. Вирове, ”Асен 
Йосифов - 1926” – с. Габровница, “Просвета - 1927” – с. Г. Вереница, “Еленко Ценков -1896” – 
с. Г.  Церовене, “Народна просвета - 1926” – с. Д-р Йосифово, “Селска пробуда - 1927” – с. Д. 
Белотинци, ”Христо Ботев - 1928” – с. Д.Вереница, “Развитие - 1936” – с. Д. Рикса, “Просвета - 
1932” – с. Клисурица, “Пробуда - 1878” – с. Крапчене, “Пробуда -1926” – с. Липен, “Народен 
будител - 1927” – с. Николово, “Просвета - 1928” – с. Славотин, “Народна просвета - 1908” – с. 
Смоляновци, “Събуждане - 1922”  - с. Стубел, “Изгрев - 1927” – с. Студено буче, “Хр. Ботев - 
1929” – с. Сумер, “Звезда - 2007” – гр. Монтана, “Разум - 1883” – гр. Монтана, “Кутловица – 
2011” – гр. Монтана, ”Стубла  2012” – с. Стубел.  

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-109/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно Правилник на изложба биенале “Тенец” – Монтана.  
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пета точка е Докладна записка относно Правилник на изложба биенале 

“Тенец” – Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да 
гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 890 

На основание чл. 17 , т. 5, чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Отменя приетия с Решение № 805 от 28.01.2014 г. на Общински съвет Монтана, Статут 
на национална художествена изложба “Тенец”. 

2. Приема Правилник на изложба биенале “Тенец” – Монтана. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-110/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската 
стратегия за развитие на социалните услуги в Община Монтана за 2015 година. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската стратегия за развитие на 
социалните услуги в Община Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. 
Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 891 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 36 б, ал. 4 от ППЗСП  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема годишен план за развитие на социалните услуги на общинско равнище за 2015 
година. 
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Точка седма:  08-01-120/08.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно връчване на почетен знак на Община Монтана на проф. д-р Иван Гаврилов 
Георгиев. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Седма точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

връчване на почетен знак на Община Монтана на проф. д-р Иван Гаврилов Георгиев. Желаещи за 
изказване? Г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, тази година за празника на 
града за Свети Дух, както е по Правилник 09 Юни, петдесетница след Великден единствената докладна, 
която е на Вашето внимание за връчване на най-високото отличие на нашата община е за професор 
доктор Иван Гаврилов Георгиев. За преобладаващата част от тук присъстващите не само за лекарите той 
е известна личност или фигура от нашия край и нашия район бих казал и нашия регион. Това което има 
в неговата визитка, което е свързано с неговата работа и с дейност е достатъчен атестат за това, че тази 
година ние ще наградим един заслужил ако разбира се Вие подкрепите един известен, заслужил човек, 
които ни прави чест на всеки регион в това число и на нашия. Аз няма какво да допълня към мотивите, 
които вече бяха предоставени от група общински съветници и поради тази причина беше внесена тази 
докладна от мое име. След инициативата на граждани и на общински съветници. Така че смятам че това 
би било един достоен жест към един достоен човек от нашия край. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета на общината. Други желаещи за изказване? Не 
виждам. Прекратяваме дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Трябва да гласуваме комисия. Избора е таен, когато гласуваме за личности избора е таен. 

Предложението е Юли Александров, Ани Стаменова, Крум Милетиев. Който е „за” тази комисия с 
председател Юли Александров моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Тъй като аз съм един от вносителите на предложението редно 

ли е аз да бъда в комисията? 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Няма проблеми. Колеги заповядайте.  
 
ПРОВЕЖДА СЕ ТАЙНО ГЛАСУВАНЕ. 
 
Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, резултатите са готови и ще Ви 

прочета Протокола. 
Днес, 22.04.2014 г. в заседание на Общинския съвет Монтана, комисия в състав: 
ПРЕДСЕДАТЕЛ: Юлиан Александров и ЧЛЕНОВЕ: Ани Стаменова и Крум Милетиев 
На основание чл. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана по предложение 

на Кмета на Община Монтана и Становища на постоянните комисии на ОбС Монтана се проведе тайно 
гласуване за удостояване на  Проф. Д-р Иван  Гаврилов Георгиев с Почетния знак на Община Монтана: 

Комисията констатира: 
1. В заседанието на Общинския съвет присъстват 29 общински съветници, от общ брой 33 

съветника. 
2. Гласували са 29 общински съветници. 
3. В избирателната кутия са намерени 29 бр. пликове. 
4. Брой на действително подадените бюлетини: 
„за” 28  „против” 0  „въздържали се” 0 
недействителни – 1, за уточнение една бюлетина нямаше избор  
На основание получените при тайното гласуване резултати комисията обявява: Удостоява 

Проф. Д-р Иван  Гаврилов Георгиев с Почетния знак на Община Монтана. 
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Решение 
№ 892 

На основание т.2.1. от Правилника за почетните отличия на Община Монтана 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Професор Д-р Иван Гаврилов Георгиев да бъде удостоен с Почетен знак на Община 

Монтана за изключително големите му заслуги в областта на медицината и дарителска 
дейност. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Решението е взето. Благодаря на комисията. 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-104/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно командировки за I-во тримесечие на 2014 г. на Кмета на община 
Монтана и Председателя на Общински съвет-Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Поредна точка от Дневния ред е относно командировки за I-во 

тримесечие на 2014 г. на Кмета на община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване. 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 893 

На основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява на основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната отчета за 

изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет 
Монтана и Кмета на Община Монтана за I-во тримесечие на 2014 година. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-105/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на Решение № 729 от Протокол №25/24.10.2013 г. за ползване 
на средства от фонд „Флаг” за мостово финансиране  при изпълнение на проект: „Разширение и 
рехабилитация на канализационната и водоснабдителната мрежи на град Монтана”. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Две подобни докладни. Едната е докладна записка от Кмета на Община 
Монтана, относно промяна на Решение № 729 от Протокол №25/24.10.2013 г. за ползване на средства 
от фонд „Флаг” за мостово финансиране. Г-н Кмете? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, две поредни докладни, така 
го изисква управителни съвет на фонда ФЛАГ, които имат отношение по изпълнението на водния 
цикъл. Първата докладна е за мостово финансиране до 2 500 000 лв., втората докладна е за собствено 
участие, веднага след тази. Използвам случая по първата за да из коментирам и двете. Миналия път 
коментирахме това нещо. Това са докладни, които в момента представят всички български общини, 
които в момента работят оперативната програма. Аз смятам, че това е един дълготраен ангажимент 
както и на нас така и на всички други които в момента работят по ОП Околна среда. Освен собственото 
участие на общината, което е до 4 мил.лв. тук фигурират още 2 мил. лв. за седем от главните и 
централните улици на Монтана, говоря към днешна дата. Вие знаете че включая и в момента тече 
огромен протест от всички опозиционни групи поради налагане на корекции на около 150 общини. 
Така че предстоят допълнителни срещи и теми, но за нас е много важно да минат тези решения тук за 
да може да не изгубим време за чакане пред фонда ФЛАГ. От последната седмица възстановяването 
леко се забави заради проливните дъждове в Монтана и така ще отговоря след малко и на една 
поредица от въпроси, които са свързани с изпълнението на водния цикъл. Надява се не от мъката, 
затова че някои не участва в него. Сиренето, когато е високо или гроздето когато е кисело  - разбрахте 
ме за какво говоря. Така че ще превъзмогнем и тези нещо, които има. Работим много и сериозно. Вие 
видяхте и днешния ден докладната беше в тази посока, надявам се да успеем в следващия период и до 
края на Септември да успеем с всички това, което има в проекта, аз мисля, че ние ще се справим. В ден 
като днешния само да кажа, че преди малко се връщам с Министър Терзиева от първа копка на 
продължението на път ІІ-13 Липен-Криводол-Девене-Борован. Миналата година беше направен 
монтанския участък за 7 мил.лв. Крапчене-Стубел-Липен, сега продължава Врачанско-Плевенски, 
който продължава и в Плевенската част нататък до Кнежа. Това е най-старо пипания второкласен 
републикански път в Северозападна България, затова се радват, че това нещо мина. Изпълзвам случая 
днес имах питане допълнително, попитах Министър Терзиева за обходния път на Монтана, тъй като 
никои не даде информация по тези въпроси, също се използват средства по оперативните програми. 
Искам само да кажа на тези от Вас, които нямат тази информация, аз съм убеден, че повечето я нямат, 
тази 12 километрова отсечка от Д.Вереница от “Оброка”, през Кошарник, Студено буче, надлеза по 
пътя за Лом, който пада тъй като играе и не отговаря на изискванията до сега с подлези, с надлези, с 
мост, до изхода на Кангарната, това е нашия обход монтанския, които по договор трябва да завърши 
Февруари на следващата година. Министър Терзиева и г-н Чайков ме уведомиха. Имах въпрос работи 
ли се в срок и кога това нещо ще стане. Ако приемем, че Февруари следващата година трябва да е готов 
имайки в предвид, че Декември, Януари и Февруари са зимни месеци, това означава, че късната есен 
този изключително важен обход за нас живеещите в Монтана ще бъде готов. Искам да Ви кажа, че чест 
както казах на Министръта на празника на Монтана Свети Дух на 01 Юни ще бъде открит Врачанския 
обход, той стартира по-рано, той е в по-различни размери, тогава разбира се е и празника на Враца, на 
02 Юни, не знам дали е случайно или не, но на 01 Юни по договор е предвиден да приключи 
Врачанския обход. Нашия е предвиден да приключи по договор във Февруари на следващата година. 
Строително-монтажните работи трябва да приключат до късната есен и началото на зимата на 2014 
год. Понеже имаше различни питания по този повод, това са големи инфраструкторни проекти, които 
касаят нашия град изключително много, затова внасям тези пояснения, използвайки включването ми по 
тази точка. Надявам се и Ви благодаря за подкрепата в комисиите. Това е едно изключително добро и 
богоугодно дело, като гледам какви въпроси ми е задала една група политическа, очевидно всички 
добре са чели какво е направила Монтана 15 год. Улиците не са 109 въпреки, че 109 са улиците, които 
възстановени не всички ще бъдат разкопани по Водния цикъл и подменени. Това което е хубаво и 
което мога да го кажа е че намаляват количествата, които се подават от Среченска бара по направление 
Враца и Монтана.  Това е въпрос предизвикателство, имайки в предвид че хубавото на последната 
седмица беше пълненето на двата язовира и на Огоста, които беше на рекордно ниски нива и 
Среченска бара. И тук да внеса информация 14 300 000 Вие знаете Среченска бара годишен 
изравнител, ние се намираме на 1 300 000 от пълното покрие на Среченска бара. Между 27 Април и 10 
Май в последните две години е пълен язовира, очакваме и тази година това да се случи в този период. 
Що се касае до язовир Огоста, където нещата се знаят по-малко, това са информации които исках от 
Напоителни системи, беше 180-240 мил. яз.Огоста да припомня само, той е 503 милиона. Той е втория 
по големина язовир на балканите и в България. Най-големия е язовир  Искър от където софиянци пият 
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вода е 615 милиона, нашия е 503 мил., яз. Кърджали е 497 мил., това е тройката на България и тройката 
на балканския полуостров. В момента той се намира на 240 мил., котата е 186 има още много да качва. 
Валежите от последните дни са допринесли за тази промяна, но все още е много далече или горе долу е 
на половината на това, което е предвидено и това което го има в момента. Използвах случая с това за да 
отговоря и на такива въпроси, ако случайно има хора, които Ви питат. Тъй като една част от 
съветниците ми задаваха различни въпроси по различни теми, особено тази за обхода на Монтана 
първоначалната ми информация беше за Октомври, след това днес ръководството на Агенция пътна 
инфраструктура /АПИ/ и Министър Терзиева на Регионалното развитие и благоустрайството ми 
цитираха крайния срок и ме увериха, че работите се движат в срок, както на Враца така и на Монтана, 
говоря за обхода. Благодаря.      

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяване на 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 894 

На основание чл.17 от Закона за общинския дълг, във връзка с  чл.21, ал.1, т.10 от 
ЗМСМА и чл.127, ал.1 от Закона за публичните финанси 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема промяна на Решение № 729 от Протокол №25/24.10.2013 г.  както следва: 
 Максимален размер на дълга – 2 472 501,48 лв. /два милиона четиристотин 

седемдесет и две хиляди петстотин и един лев и 48 ст./ 
 Вид на дълга – дългосрочен дълг, поет с договор за общински заем;  
 Условия за погасяване:  
- Срок на погасяване – до 18  месеца, считано от датата на подписване на договора 

за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или на части, без такса за 
предсрочно погасяване. /приложение №1 - ново/ 
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Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална надбавка от 
5,078%. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-106/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно ползване на средства от фонд „Флаг” за  покриване на собствения 
принос  при изпълнение на проект: „Разширение и рехабилитация на канализационната и 
водоснабдителната мрежи на град Монтана”.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е подобна, относно ползване на средства от фонд 

„Флаг” за  покриване на собствения принос  при изпълнение на проекта. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 895 

На основание чл.17 от Закона за общинския дълг, във връзка с  чл.21, ал.1, т.10 от 
ЗМСМА и чл.127, ал.1 от Закона за публичните финанси 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Община Монтана да сключи договор за кредит с „Фонд за органите на местното 
самоуправление в България - ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да поеме дългосрочен 
общински дълг с цел реализация на проект: „Разширение и рехабилитация на 
канализационната и водоснабдителната мрежи на град Монтана” , по Оперативна програма 
Околна среда 2007-2013 г.,,   при следните основни параметри: 

 Максимален размер на дълга – 6 000 000 лв. /шест милиона лева/; 
 Валута на дълга – лева ; 
 Вид на дълга – дългосрочен дълг, поет с договор за общински заем;  
 Условия за погасяване:  
- Срок на погасяване – до /120/  месеца, считано от датата на подписване на 

Договора за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или на части, без такса за 
предсрочно погасяване. /приложение №1/ 

- Източници за погасяване на главницата – собствени приходи на община 
Монтана и изравнителна субсидия ; 
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 Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална 
надбавка от  5.078%, 

 Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно ценовата 
политика на Фонд ФЛАГ и Управляващата банка 

 Начин на обезпечение на кредита:  
- Учредяване на залог върху собствените приходи на общината по член 6 от Закона за 

общинския дълг; 
2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Монтана да подготви искането за 

кредит, да го подаде в клон на Управляващата банка – „Уникредит Булбанк” АД, да подпише 
договора за кредит и договорите за залог, както и да извърши всички останали необходими 
правни и фактически действия за изпълнение на решението по т. 1. 

 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-94/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на 
„Самостоятелна медико-техническа лаборатория №1” ЕООД  гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Сега има няколко еднотипни. Първата е Докладна записка от Кмета на 

Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на 
„Самостоятелна медико-техническа лаборатория №1” ЕООД  гр. Монтана. Г-жо Димова, със засилка. 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: У-ми г-н Кмет, г-н Председател, зам.председатели, г-н Зам.кмет, у-ми 
колеги, дами и г-да, преди да започнем гласуването на отчетите на общинските предприятия бих 
искала за пореден път и за поредна година да задам следния въпрос на г-н Живков – Какво се случва, 
ако ОбС не приеме даден годишен отчет? Ще си позволя да Ви отговоря – нищо, и ще се обоснова. 
Съгласно Правилника за дейността на общинските предприятия в чл. 5 пише: ОбС определя на 
общинските предприятия, т.1 Предмета на дейност; т.2 Структура; т.3 Числения състав и т.4 Приходите 
и разходите. На последната комисия, няма да цитирам имена, на според един общински съветник, 
общинските предприятия са социални дружества и ние не трябва да търсим печалба от тях. Сега искам 
пред вас всичките да заявя, че като икономист и общински съветник не мисля така. Според горе 
цитирания член ОбС определя приходите и разходите, което значи, че ОбС ако се грижи като добър 
стопанин трябва да следи тези предприятия дали се управляват правилно, дали излизат на печалба и 
утежняват ли по някакъв начин заплатите на община Монтана. В периода в които ни предстой взимане 
на заем, който всички знаем, че разходите на бюджета ще се преразгледат, ще има сътресения и ще 
трябва да затегнем коланите, образно казано. Според мен, като човек, които щял живот си изкарва 
хляба като икономист и това е нещо от което разбирам, смятам, че е редно да се преразгледат 
разходите свързани с тези общински предприятия, които правят, заплати, услуги, прочие и други. По 
този начин Община Монтана ще извлече максимума от дивидента, които получават общинските 
предприятия и с това ще увеличи своето състояние след взимането на заема. Това е което искам всички 
да знаете. Вие сте разумни хора, ще гласувате по съвест, интелигентни сте. Относно горния ми въпрос, 
какво наистина се случва, ако не се приеме даден отчет, а са изтекли всички срокове относно 
поддаването на отчета и всичко е посфактум, като управители на частни дружества Вие знаете, че 
преди да се приеме даден годишен отчет, преди да се предаде в държавна институция той се приема. 
Тук се случва че малко модела е объркан, което ме води на ясната мисъл, че от нашите решения г-н 
Живков нищо не зависи. Не знам защо участваме в това, според мен няма смисъл да гледаме тези 
общински дружества, ако единствения смисъл е ние да кажем дали управителите добре управляват или 
не управляват. Затова държа този път наистина да ми отговорите, какво се случва, защо ги гледаме след 
31 Март и ако не се приеме какви са последиците? Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-жа Методиева. Все пак да кажа, че срокът ни е 31 Май. 
Отговор на Вашия въпрос в Закона няма, никъде не пише, какво става. Ние трябва да ги разгледаме, 
приемем, но не пише какво ще се случи ако не ги приемем. Това е една стара тема, която сме я 
разглеждали на повечето от комисиите, които сме провеждали. Уместен въпрос, но това Ви отговарям, 
защото това съм го проверил. Други желаещи за изказване? Г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, г-жо Димова, съгласен съм с 
разсъжденията, които развихте преди малко тук по отношение на това, че в условие, когато теглим 
заем трябва стриктно да гледаме всичко в тази картина, което има отношение към бюджета на 
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общината. Да си призная честно и аз мисля, че тук там има определени дискомфорти, когато 
коментираме определен вид неща, но се старая да не взимам отношение повече от това, което е 
необходимо, ако добре съм разбрал въпроса Ви. Понеже Вие непрекъснато говорехте за предприятия, 
предполагам, че нямате в предвид общинските предприятия, а общинските търговски дружества. 
Защото тук има други хора, които се изправят на нокти, където няма печалба, няма дивиденти, Вие сте 
хора, които се занимавате с бизнес или следите бизнеса така че да направим първо тази разлика, това 
не важи за общинските предприятия. Ще кажа, че с оглед на тази ситуация наистина може да се 
помисли и има различни варианти, аз разбрах, че са коментирани на комисии и за преструктуриране на 
една част от тях, говоря за следващ период. Нека да кажа все пак, че ние сме спазили закона да 
поискаме тази отчет, да бъдем коректни в тази част, такъв е направен. Има в Бюджета на Община 
Монтана за 2014 год. текстове, които опират до дивиденти, до заплати, до редица други въпроси, които 
са важни да минат за да може да работим нормално. Ние се намираме точно в този период на годината. 
Бих се пошегувал ако ми позволите, в периода в който бях висш министерски служител – началник на 
инспектората по образувание Бог да го прости проф. Илчо Димитров по повод на едно мое питане 
пространно в рамките на две страници, моето питане касаеше много звена, които ръководя, тогава 
имаше 128 училища, а не както сега 60 и няколко и детските градини и други такива, и миналата 
седмица в кабинета ми беше ректора на Софийския университет Иван Илчев и му припомних това 
което ми беше отговорил баща му: „По повод Ваше питане, спазвайки Кодекса на труда.” Моето 
питане беше две страници, на база на всичко онова, което е събрано. Т.с. спазваме законодателството, 
такова каквото го има в момента. Така стария професор и Министър отговори на моите десетки 
конкретни въпроси които имах вътре, сами разбирате колко много ми е помогнал в тази ситуация. Т.с. 
понеже, Ваше беше искането да гледате дружествата едно след друго, аз смятам, че това което го има в 
момента и това което предстои не е по-лошо отколкото в предходния период нека така да се изразя 
като депутатите въпреки че нямам желае да бъда такъв, затова аз мисля, че или поне от това, което 
получих като информацията, коректна е информацията която я давам. Знам че има доста въпроси, аз 
също имам въпроси, но все пак аз не съм общински съветник, няма да отивам нататък, смятам, че тези 
хора са се постарали според силите и възможностите си да работят добре. Разбира се става въпрос за 
различни дружества, каквото и да поискам от лабораторията естествено е, че не можем да имаме кой 
знае какво очаквания като се има в предвид предмета на дейността и това, което е в момента. Аз поне 
съм сигурен, че са коректни отчетите, разбира се те са различни. Има такива които имат печалба, които 
трябва да плащат дивидент, има други за които е радостно, че не са вкарали, защото ние сме гледали 
много такива отчети, при които картината беше много тежка, много жалка. Благодаря Ви за подкрепата 
в комисиите. И се надявам наистина да подкрепите тези отчети, не само заради това защото са важни, 
днес е 22 Април, за разлика от другите, които могат да се изказват и са безхаберни и са независими, 
защото от тях нищо не зависи, ние имаме да изпълняваме бюджет европрограми в пъти по-високи от 
които и да е друг период в последните 50 години поради тази причина това ни е необходимо за да 
продължим нататък за да можем да работим коректно. Иначе Ви благодаря за внимателния прочит на 
отчетите и искам да кажа, че е нормално да питате и да задавате въпроси в тази част. Относно 
бюджетите и относно другите неща, имам такива предложения, не пречи нататък да бъдат коментирани 
и гледани, но в момента мисля и аз като Председателя Иванов, че се намираме точно в този срок сега 
до края на Май, мисля че не сме излезли от него. 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Имаме ли г-н Председател, нещо да е публикувано на 22 Март 2014 
год. със срок 31 Май, има ли общинско дружество. Защото вие казвате че 31 Май е крайния срок. Аз 
мога да Ви гарантирам, че има общински дружества търговски, които са публикувани да кажем 2014, 
отчет за 2012; 2011 г., изтекъл срок 31 Май 2013 год. Дайте да не се уповаваме за срока, всички знаем, 
че в Агенцията по вписванията е 31 Май. Въпроса е принципен, защо не се гледат преди 31 Май. Иначе 
от тук нататък всичко е безсмислено. Били сте управител на частна фирма и знаете това нещо. 
Хващаме се за датите. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Не, аз не съм се хванал, казах само, че това са законоустановения срок. 
Ако прецените след това преглеждане внимателно променяме наредбата и задължаваме управителите, 
ако искате и до 28 Февруари, няма проблем. Тези отчети, колко време ще им отнемат. Те ще им 
отнемат до края на януари най-много. Той и Кмета ще се зарадва доста, защото веднага след това ще 
дойдат и дивидентите.     

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: В момента си лаем и си приказваме празни приказки. Кервана си 
върви, а ние си приказваме празни приказки. Това исках да кажа в прав текст, но Вие ме предизвикахте 
отново, мислех да бъда по дипломатична. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяване на дебатите. 
Който е „за” моля да гласува 

„За” – 25,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към обикновено гласуване на баланса и отчета на за приходи и разходи на 

„Самостоятелна медико-техническа лаборатория №1” ЕООД  гр. Монтана, който е „за” моля да гласува 
„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 896 

На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема годишния баланс и отчета за приходите и разходите на „Самостоятелна 
медико-техническа лаборатория №1” ЕООД  гр. Монтана  

2. Определя като дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на дружеството за 2013 г. 

3. Полагащата се вноска за дивидент да се внесе по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2014 г. 

4. Да се определи тантием за допълнително възнаграждение на управителя на 
търговското дружество при реализирана балансова печалба за 2013 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителя на търговското дружество. 
6. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана.  
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-95/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на 
„Технологичен парк” ЕООД гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно приемане на годишния баланс и отчет за 

приходи и разходи на „Технологичен парк” ЕООД гр. Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 21,  
„Против” – 6, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 897 

На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема годишния баланс и отчета за приходите и разходите на „Технологичен парк” 
ЕООД гр. Монтана  

2. Определя като дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на дружеството за 2013 г. 
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3. Полагащата се вноска за дивидент да се внесе по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2014 г. 

4. Да се определи тантием за допълнително възнаграждение на управителя на 
търговското дружество при реализирана балансова печалба за 2013 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителя на търговското дружество. 
6. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-96/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на 
„Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно приемане на годишния баланс и отчет за 

приходи и разходи на „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана. Желаещи за изказване? 
Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 898 

На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема годишния баланс и отчета за приходите и разходите на „Център по дентална 
медицина №1” ЕООД гр. Монтана  

2. Определя като дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на дружеството за 2013 г. 

3. Полагащата се вноска за дивидент да се внесе по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2014 г. 

4. Да се определи тантием за допълнително възнаграждение на управителя на 
търговското дружество при реализирана балансова печалба за 2013 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителя на търговското дружество. 
6. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана.     
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-97/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи 
на „Общински медицински център-Монтана” ЕООД, гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно приемане на годишния баланс и отчет за 

приходи и разходи на „Общински медицински център-Монтана” ЕООД гр. Монтана. Желаещи за 
изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 899 
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На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема годишния баланс и отчета за приходите и разходите на „Общински 
медицински център-Монтана” ЕООД гр. Монтана  

2. Определя като дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на дружеството за 2013 г. 

3. Полагащата се вноска за дивидент да се внесе по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2014 г. 

4. Да се определи тантием за допълнително възнаграждение на управителя на 
търговското дружество при реализирана балансова печалба за 2013 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителя на търговското дружество. 
6. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-98/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на 
„Регионално депо за отпадъци-Монтана” ЕООД гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно приемане на годишния баланс и отчет за 

приходи и разходи на „Регионално депо за отпадъци-Монтана” гр. Монтана. Желаещи за изказване? 
Няма. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 900 

На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема годишния баланс и отчета за приходите и разходите на  „Регионално депо за 
отпадъци-Монтана” ЕООД гр. Монтана  

2. Определя като дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на дружеството за 2013 г. 

3. Полагащата се вноска за дивидент да се внесе по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2014 г. 

4. Да се определи тантием за допълнително възнаграждение на управителя на 
търговското дружество при реализирана балансова печалба за 2013 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителя на търговското дружество. 
6. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-99/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно приемане на годишния баланс и отчет за приходи и разходи на 
„Общински пазар” ЕООД гр. Монтана. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно приемане на годишния баланс и отчет за 
приходи и разходи на „Общински пазар” ЕООД, гр. Монтана. Желаещи за изказване? Няма. Обикновено 
гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 20,  
„Против” – 6, 
„Въздържали се” – 1 
Приема се 

Решение 
№ 901 

На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема годишния баланс и отчета за приходите и разходите на  „Общински пазар” 
ЕООД гр. Монтана  

2. Определя като дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на дружеството за 2013 г. 

3. Полагащата се вноска за дивидент да се внесе по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2014 г. 

4. Да се определи тантием за допълнително възнаграждение на управителя на 
търговското дружество при реализирана балансова печалба за 2013 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителя на търговското дружество. 
6. Възлага контрола по изпълнение на решенията на кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-118/07.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно одобрение на проект на нотариален акт за покупко-продажба 
на недвижим имот между „Технологичен парк” ЕООД град Монтана и „Палемонтех” ЕООД гр. 
Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно одобрение на проект на нотариален акт 

за покупко-продажба на недвижим имот между „Технологичен парк” ЕООД град Монтана и 
„Палемонтех” ЕООД гр. Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов ---- 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    
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28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 902 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява проект на Нотариален акт, въз основа на който да се извърши покупко-

продажба на недвижим имот с идентификатор №48489.2.534 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, с адрес гр. Монтана местност „Гламата” целият с площ 30 
337(тридесет и три хиляди триста тридесет и седем) кв.м за сумата от 508 000 (петстотин и 
осем хиляди) лева без ДДС. 

 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-100/02.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза на 
Министерство на регионалното развитие – Управляващ орган на ОП „Регионално развитие” по 
договор за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/5-02/2012/034 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно издаване на Запис на заповед от Община 

Монтана в полза на Министерство на регионалното развитие – Управляващ орган на ОП „Регионално 
развитие” по договор за безвъзмездна финансова помощ. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно 
гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов ---- 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева ---- 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 903 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 4.1 и чл. 4.2 от Договор 
за безвъзмездна финансова помощ № BG161PO001/5-02/2012/034 с Министерството на 
регионалното развитие  – Управляващ орган на Оперативна програма „Регионално 

развитие” 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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Упълномощава Кмета на Община Монтана да издаде Запис на заповед без протест в 
полза на Министерството на регионалното развитие – Управляващ орган на Оперативна 
програма „Регионално развитие”, в размер на авансовото плащане по договор за безвъзмездна 
финансова помощ BG161PO001/5-02/2012/034, представляващо сумата от 187 992,00 лв.(сто 
осемдесет и седем хиляди деветстотин деветдесет и два лева) лева и със срок за предявяване за 
плащане до 29.06.2015 г. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: 08-01-101/03.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание  по чл. 125 от 
ЗУТ за изработване на проект за Подробен устройствен план /ПУП/  за промяна 
предназначението на земеделска земя  и за застрояване на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 
48489.27.780, местност „Велина бабка” по кадастралната карта на гр. Монтана, от земеделска 
земя в „за нискоетажно жилищно застрояване” по кадастралната карта на гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е 08-01-101, относно даване на разрешение и 

одобряване на задание  по чл. 125 от ЗУТ. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване, 
който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 904 

На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от Закона за устройство на територията, 

във връзка с чл. 125 от Закона за устройство на територията   
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Разрешава на Мартин Василев Манойлов да възложи изработване на проект за Подробен 

устройствен план  за промяна предназначението на земеделска земя и за застрояване на 
поземлен имот (ПИ) с идентификатор 48489.27.780, местност „Велина бабка” по кадастралната 
карта на гр. Монтана, от земеделска земя в „за нискоетажно жилищно застрояване” и одобрява 
приложеното  задание по чл. 125 от ЗУТ. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
На основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ решението нe подлежи на оспорване. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-102/03.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание по чл.125 от ЗУТ за 
изработване на проект за подробен устройствен план – парцеларен план (ПУП-ПП) за изграждане 
на трасе на кабелно ел.отклонение 20 kVот ВЛ 20kV “Малина” в ПИ с идентификатор 48489.2.486 
по кадастралната карта на гр.Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е 08-01-102 от Кмета на Община Монтана, относно 

одобряване на задание по чл.125 от ЗУТ. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване, 
който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
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№ 905 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на територията във 
връзка с чл.125 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Разрешава на “Фиш Инвест” ООД с ЕИК 111032534, със седалище и адрес на 
управление: гр.Монтана, ул.”Антим I”, 4, ет.3, представляван от Валентин Спасов Димитров-
управител, да възложи изготвяне на проект за парцеларен план за изграждане трасе на кабелно 
ел.отклонение 20 kVот ВЛ 20kV “Малина” в ПИ с идентификатор 48489.2.486 по 
кадастралната карта на гр.Монтана и одобрява приложеното задание. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл.124б, ал.2 от Закона за устройство на 
територията. 

Съгласно чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията решението не подлежи на 
оспорване. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-103/03.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно проект за изменение на подробен устройствен план /ПУП/ -  
Парцеларен план /ПП/ за  въздушно отклонение от електропровод 20 кV „Ерден” в поземлен 
имот (ПИ) № 460009 за захранване на ПИ № 460008 от нов електрически стълб (ж.р.) и мачтов 
трафопост, който ще се изгради в ПИ № 460008 по картата на възстановената собственост(КВС), 
землище с. Долно Белотинци, общ. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно проект за изменение на подробен 

устройствен план. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да 
гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 906 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл. 129, ал. 1 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Одобрява проект за изменение на Подробен устройствен план – парцеларен план за  
въздушно отклонение от електропровод 20 кV „Ерден” в поземлен имот (ПИ) № 460009 за 
захранване на ПИ № 460008 от нов електрически стълб (ж.р.) и мачтов трафопост, който ще се 
изгради в ПИ № 460008 по КВС, землище с. Долно Белотинци, общ. Монтана, съгласно 
чертежа. 

Проектът за трасето и разположението на сервитутните зони се одобряват по графичната 
и текстова част на проекта, който е неразделна част от решението. 

Решението да се публикува в „Държавен вестник”. 
Решението подлежи на обжалване по реда на чл. 215 от ЗУТ пред Административен съд 

Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник. 
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ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-121/09.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков 
– Кмет на Община Монтана, относно Решение №759/12.12.2013 г., постановено по 
административно дело №557/2013 г. по описа на Административен съд гр. Монтана и решение № 
829, протокол №29/13.02.2014г. на Общински съвет Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е 08-01-121, относно Решение №759/12.12.2013 г., 

постановено по административно дело №557/2013 г. по описа на Административен съд гр. Монтана и 
решение № 829, протокол №29/13.02.2014г. на Общински съвет Монтана. Това е една дълга сага за 
МВЕЦ Морджилица. Решението е малко странно, но то е съобразено с препоръките на Съда и с 
юристите на общината. Желаещи за изказване? Няма. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да 
гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 907 

На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал. 1 от Закона за устройство на територията, чл.30, ал.1, ал.2 и 

ал.3 от Административнопроцесуалния кодекс   
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Общински съвет Монтана след като се запозна с изложените мотиви в докладна записка 

док.№ 08-01- 121 от 09.04.2014г. от Златко Живков, кмет на Община Монтана, прие за 
установено следното: 

С решение № 759/12.12.2013 г., постановено по административно дело №557/2013 г. 
Административен съд гр. Монтана е отменил решение № 658 от протокол № 23/25.07.2013 г. 
на Общински съвет Монтана и е върнал административна преписка по искане док. № 70-00-
851/29.04.2013 г. от „МВЕЦ Морджилица” ЕООД, ЕИК 200379837, със седалище и адрес на 
управление гр. София, бул.”България” №88, вх.З, ет.5, ап.29, представлявано от управителя 
Георги Начев Начев на Общински съвет Монтана, за разглеждане и произнасяне, съобразно 
мотивите на съдебния акт. 

Общинският съвет Монтана с решение №829 от протокол №29/13.02.2014г. е взел 
решение Кмета да се внесе предложение съгласно чл.124а, ал.1 от Закона за устройство на 
територията  по искане док № 70-00-851/29.04.2013 г. от „МВЕЦ Морджилица” ЕООД, 
гр.София, съобразно мотивите на решението на Административен съд гр.Монтана, 
постановено по адм.дело №557/2013г. 

След като се запозна с решение № 759/12.12.2013 г., постановено по административно 
дело №557/2013 г. на Административен съд гр. Монтана, с което е отменено решение № 658 от 
протокол № 23/25.07.2013 г. на Общински съвет Монтана, Общински съвет Монтана установи 
следното: 

В мотивите на решението по адм.дело №557/2013 г. на първо място е установено:”че 
административния орган е имал възможността да приложи чл.30, ал.1 и ал.2 от 
Административнопроцесуалния кодекс /АПК/, преди да се произнесе по направеното искане. 
Като не е сторил това, административния  

орган съществено е нарушил административнопроизводствените правила, което е 
достатъчно основание да бъде отменено постановеното решение на ОбС Монтана”. 

На второ място е установено:”че дружеството е собственик на поземлен имот /ПИ/ 
№000177 в землището  на с.Долно Белотинци, община Монтана, където предвижда да бъде 
изграден обекта, което вече го легитимира като заинтересовано лице по чл.124а, ал.5 от ЗУТ 
във връзка с чл.62, ал.7 от Закона за енергетиката /ЗЕ/”.  
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От обстоятелството, че дружеството е собственик на ПИ №000177 в землището  на 
с.Долно Белотинци, община Монтана не може да се направи извод, че е заинтересовано лице 
по смисъла на чл.124а, ал.5 от ЗУТ, във връзка с чл.62, ал.7 от ЗЕ,, тъй като искането е за 
разрешаване изготвянето на ПУП с обхват по-голям от собствения им ПИ №000177 и обхваща 
още 65 броя ПИ, с вид на територията земеделска, горска, води и водни площи. Поради това не 
може да се допусне изработването на ПУП само за ПИ №000177 в землището  на с.Долно 
Белотинци, община Монтана. Би могло да се допусне изработването на ПУП, ако е налице 
искане за разрешаване изработването му с обхват само ПИ №000177 в землището  на с.Долно 
Белотинци, община Монтана. 

Също така в мотивите е установено, че „неправилно е прието от административния 
орган, че без да е изработен и приет подробен устройствен план /ПУП-парцеларен план /ПП/, 
за да са заинтересовани заявителите следва да са станали предварително собственици или с 
учредено право на строеж върху всички, евентуално засегнати от инвестиционния проект ПИ, 
тъй като правото на строеж в ПИ съгласно разпоредбите на чл.180 от ЗУТ се учредява в 
съответствие с влязъл в сила ПУП”. 

Чл.180 от ЗУТ е приложим ако е допуснат и одобрен ПУП при спазване на материалния 
закон, след което собствениците на земята могат да отстъпят право на строеж на дружеството 
или в конкретния случай заинтересовани лица (собственици на земята) поискат допускане и 
одобряване на ПУП за земите засегнати от инвестиционните намерения на дружеството и след 
това на основание чл.180 от ЗУТ да отстъпят право на строеж на дружеството. 

Освен това не са спазени други изисквания на закона,а именно: 
Липсват доказателства, че дружеството притежава качеството на заинтересовано лице, 

съгласно чл.124а, ал.5 от ЗУТ за всичките ПИ засегнати от ПУП. 
Не е уточнен териториалния обхват на ПУП - не може да се допусне изработване на ПУП 

за евентуално засегната територия, без да е уточнен териториалния обхват, тъй като не е 
възможно да се установи допустима ли е изобщо промяна предназначението на засегнатите 
земи и не може да се установи качеството на заинтересовано лице на заявителя по смисъла на 
чл.124а, ал.5 от ЗУТ. 

Опорният план към представеното задание е разработен върху топографска карта и не 
съдържа основни кадастрални и специализирани данни за територията, за която се иска 
изработването на ПУП, съгласно изискванията на чл.125, ал.3 от ЗУТ. 

Липсва и допълнителна информация свързана с устройство на територията осигурена от 
Общинска служба Земеделие гр.Монтана, съгласно чл.125, ал.1 от ЗУТ. 

При направена справка в Общинска служба Земеделие гр.Монтана е установено, че 
представения регистър на засегнатите от ПУП ПИ е непълен и неточен по отношение на вида 
собственост и имената на собствениците на ПИ. 

Не е изяснен в заявлението начина за водоснабдяване, електрозахранване и транспортния 
достъп (необходимост от парцеларни планове за обекти на техническата инфраструктура), 
условие за разрешаване на строителството, съгласно чл.60 от ЗУТ. 

В представеното задание за изработване на ПУП не е конкретизирана процедурата, 
предвидена в Закона за горите за ПИ, горска територия, засегнати от предвиждането на ПУП. 

С оглед на изложеното и на основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 от Закона за устройство на 
територията и чл.30, ал.1, ал.2 и ал.3 от Административнопроцесуалния кодекс Общински 
съвет Монтана 

РЕШИ: 
„МВЕЦ Морджилица” ЕООД, ЕИК 200379837, със седалище и адрес на управление гр. 

София, бул.”България” №88, вх.З, ет.5, ап.29, представлявано от управителя Георги Начев 
Начев, съгласно чл.30, ал.2 от Административнопроцесуалния кодекс да отстрани 
констатираните недостатъци в тридневен срок от съобщаването на решението. 
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Съгласно чл. 30, ал. 3 от Административнопроцесуалния кодекс срокът за произнасяне 
започва да тече от датата на отстраняване на нередностите. 

При неотстраняване на недостатъците в искане док.№70-00-851/29.04.2013г. ще бъде 
издаден отказ за изработване на ПУП, на основание чл.124б, ал.5 от Закона за устройство на 
територията. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА: 08-01-111/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху 
недвижим имот, частна общинска собственост, представляваща част от първия етаж на 4-ри 
етажна жилищна сграда, находяща се на ул. „Княз Александър Батенберг” № 2 гр. Монтана.     

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно учредяване безвъзмездно право на 

ползване върху недвижим имот, частна общинска собственост, представляваща част от първия етаж на 
4-ри етажна жилищна сграда, находяща се на ул. „Княз Александър Батенберг” № 2. Желаещи за 
изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 908 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 39, ал. 4 от Закона за общинската собственост и чл. 58, ал. 1 и ал. 2 от 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Учредява безвъзмездно право на ползване върху общински нежилищен имот с площ 

130.00 кв.м, представляващ част от първия етаж на 4-ри етажна жилищна сграда, находяща се 
на ул. „Княз Александър Батенберг” №2 гр. Монтана,   за офис на „Агенция за регионално 
развитие и Бизнес център – 2000”  гр. Монтана за срок от 10 (десет) години. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
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ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА: 08-01-112/04.04.2014г. Докладна записка от Златко 
Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска 
собственост от Общинския поземлен фонд 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: докладна 08-01-112 продажба на земеделски имоти – частна общинска 

собственост Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева ---- 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 909 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1.  Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти по 
картата на възстановената собственост на землищата на с. Крапчене, с. Славотин, с. Николово и 
с. Долно Белотинци, община  Монтана, съгласно таблицата: 

 

№ Землище Местност имот № АОС №/год. Площ 
(дка) НТП Кате 

гория 

Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 

1 Крапчене „Суха 
бара“ 101038 3189/2014 1.200 нива ІІІ 240.00 

2 Крапчене „Пирея“ 103039 3190/2014 0.632 нива ІV 126.00 

3 Крапчене „Гладно 
поле“ 105116 3191/2014 0.896 нива IІІ 197.00 

4 Крапчене „Окопа“ 130006 3192/2014 1.625 нива IІІ 325.00 
5 Крапчене „Окопа“ 130028 3193/2014 3.732 нива ІІI 746.00 
6 Крапчене „Окопа“ 130029 3194/2014 3.250 нива ІІI 650.00 
7 Крапчене „Окопа” 130123 3195/2014 0.451 нива ІІІ 90.00 

8 Славотин „Барата” 032047 3181/2014 6.723 полска 
култура ІV 807.00 
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9 Славотин „Дикова 
ливада” 120018 3182/2014 3.400 ливада V 306.00 

10 Славотин „Дикова 
ливада” 120020 3183/2014 9.081 ливада V 817.00 

11 Славотин „Клисурска 
бара” 181006 3184/2014 8.500 ливада ІІІ 850.00 

12 Славотин „Клисурска 
бара” 181007 3185/2014 6.040 ливада ІІІ 604.00 

13 Славотин „Нечовски 
кленове” 270097 3186/2014 12.078 ливада VІ 1087.00 

14 Николово „Липовец“ 026020 2483/2013 8.923 ливада ІV 892.00 
15 Д. Белотинци  002006 3178/2014 2.530 ливада VІ 202.00 
16 Д. Белотинци  002008 3177/2014 19.391 ливада VІ 1551.00 

, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 9 от таблицата. 
 3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА: 08-01-113/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска 
собственост от Общинския поземлен фонд 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна 08-01-113 отново е продажба на земеделски имоти – частна 

общинска собственост Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 910 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти по 
картата на възстановената собственост на землищата на с. Стубел, община  Монтана, съгласно 
таблицата: 

 

№ Местност имот № АОС №/год. Площ 
(дка) НТП Катег

ория 

Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 8 
1 „Благовец“ 009027 3125/2014   1.587 нива V 222.00 
2 „Благовец“ 009054 3126/2014 27.921 нива Х 1675.00 
3 „Благовец“ 009058 3127/2014 1.586 нива V 222.00 
4 „Благовец“ 009070 3128/2014 3.754 нива Х 225.00 
5 „Благовец“ 009078 3129/2014 3.187 нива Х 191.00 
6 „Благовец“ 010012 3130/2014 3.310 нива Х 199.00 
7 „Благовец“ 010032 3131/2014 2.718 нива Х 163.00 
8 „Край село“ 011001 3132/2014 2.227 нива ІV 356.00 
9 „Троица“ 012623 3133/2014 2.351 нива ІV 376.00 

10 „Кашовото“ 025015 3187/2014 14.494 ливада ІІІ 1160.00 
11 „Върха“ 028015 3188/2014 4.515 ливада ІV 361.00 

 
, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 8 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДАВДЕСЕТ И ШЕСТА: 08-01-114/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска 
собственост от Общинския поземлен фонд. 
 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И още една подобна докладна 08-01-114. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    
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29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 911 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти по 
картата на възстановената собственост на землищата на с. Смоляновци, община  Монтана, 
съгласно таблицата: 
 

№ Местност имот 
№ 

АОС 
№/год. 

Площ 
(дка) НТП Катего

рия 

Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 8 
1 „Полето“ 000185 3168/2014   8.587 храсти V 515.00 
2 „ Илиовското “ 041212 3169/2014 6.990 ливада V 629.00 
3 „Градището“ 052007 3170/2014 1.412 нива VІІ 141.00 
4 „Градището“ 053058 3171/2014 4.987 нива VІІ 499.00 
5 „Селската бара“ 054025 3172/2014 8.743 храсти ІХ 525.00 
6 „Братухча“ 055003 3173/2014 2.533 лозе V 456.00 
7 „Коритара“ 055005 3174/2014 3.886 нива V 544.00 
8 „Братухча“  055072 3175/2014 6.065 нива V 849.00 
9 „Присойката“ 100005 3176/2014 1.178 ливада ІХ 71.00 
10 „Ридака“ 090041 3212/2014 3.934 нива ІХ 236.00 
11 „Ръта“ 091220 3213/2014 3.104 ливада VІ 248.00 

 
, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 8 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
 
ТОЧКА ДРВАДЕСЕТ И СЕДМА: 08-01-115/04.04.2014г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно съгласие за промяна начина на трайно ползване за 
други земеделски нужди на части от земеделски имот с начин на трайно ползване пасище с 
храсти в землището на с. Николово, община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна от Кмета на общината, относно съгласие за промяна начина на 

трайно ползване за други земеделски нужди на части от земеделски имот. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
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Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 912 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 25, ал. 9 от Закона за собствеността и ползването на земеделските 

земи, чл. 45и и чл. 78а от Правилника за прилагане на закона за собствеността и 
ползването на земеделските земи 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие за промяна начина на трайно ползване на проектни имоти №000630 с 
площ 61.862 дка и №000631 с площ 49.994 дка, ІХ категория, местност „Малата зареда“, начин 
на трайно ползване пасище с храсти, образувани от имот №000625, който е образуван от имот 
№000558 с площ 917.797 дка, ІХ категория, местност „Малата зареда“ начин на трайно 
ползване пасище с храсти в землището на с. Николово, община Монтана от пасище с храсти на 
храсти.  

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение  
в срок две години. 

 
ТОКА ДВАДЕСЕТ И ОСМА: 08-01-116/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен 
фонд в землищата на община  Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна 08-01-116 от Кмета на общината, относно предоставяне на 

земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана. Желаещи за 
изказване? Не виждам. Поименно гласуване. 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
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Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 913 

На основание § 27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Предоставя на насл. на Гергин Ангелов Галев в землището на гр. Монтана имот с 
проектен идентификатор 48489.3.836 и проектна площ 18 768 кв. м, начин на трайно ползване 
гори и храсти в земеделска земя в местността „Памук върбак“, ІІІ-та категория, скица-проект 
№15-41855-04.03.2014 год., във връзка със заявление вх. №26042/1991 год. и решение 
№26Р/25.09.2001 год. на Общинска служба по земеделие - Монтана за признаване на правото 
на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

2. Предоставя на насл. на Игнат Иванов Мицин в землището на с. Белотинци, община 
Монтана проектен имот с №057024 и проектна площ 15.102 дка, начин на трайно ползване 
зеленчукова култура в местността „Игов дол“, V-та категория, скица-проект 
№Ф02926/31.03.2014 год., във връзка със заявление вх. №3476/1992 год. и решение 
№3/1/24.08.1998 год. на Общинска служба по земеделие - Монтана за признаване на правото 
на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА: 08-01-117/04.04.2014г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на ведомствено общинско жилище за 
настаняване под наем на държавен служител в МВР гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И последната докладна е от Кмета на общината, относно предоставяне на 

ведомствено общинско жилище за настаняване под наем на държавен служител в МВР гр. Монтана. 
Желаещи за изказване? Ивета Станкова, заповядай. 

Г-ЖА ИВЕТА СТАНКОВА: У-мо ръководство, у-ми г-н Кмете, колеги, нашата позиция като 
група съветници е ясна, ние няма да подкрепим докладната, на миналата сесия се обосновахме защо 
такива докладни няма да подкрепим, но искам да коригираме греша или някакво недоразумение в 
докладна, която приехме на минала сесия 08-01-75, относно брой и разпределение на общинските 
жилища за 2014 год. Оказва се, че г-н Илиян Евгениев Кънчев трябва да бъде настанен на бул. 
„Ал.Стамболийски” № 23, вх.А, ет.5, ап. 14 В същото жилище има наемател Петя Николова Топалова, 
това е по докладната която сме гласували преди няколко сесии. Също така и друга корекция да 
направите на ул.”Велико Търново” № 15 е наемател Николай Петков Пенчев, срок на договора – До 
като работи в Областна администрация Дирекция Гражданска защита. Той не работи там от доста 
време. Да се коригират нещата за да не изпадаме в нелепо положение.      

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря г-жо Станкова. Желаещи за изказване? Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, у-мо представителство на 

групата на АБВ, няма грешка, ако замълчах за искането за зам.председател до колкото знам в 
Правилника пише, че те могат да бъдат „до трима”, както каза Димова, но ако има някакъв друг прочит 
разбира се на следващата сесия не възразявам да бъде направено. Що се касае лицето Топалова, както 
друг един юрист от моята група каза, вече не е наемател там. Този човек за който говорим, няма грях 
затова че правителствата се сменят и в момента е друго. Този човек е от Бургас, той лично каза че няма 
жилищни или други проблеми в своите си места и територии, където е, но най-вероятно ще бъде 
пенсиониран тук, говоря за Началника на жандармерията. Жандармерийската част е единствена за 
Северозападна България за Враца, Видин и Монтана. В сесии по-рано в други периоди ние разменихме 
Лидъл за затвора, за да направим тази жандармерийската част, едно от малко неща, които не са 
изнесени във Враца или на други места е това тук в Монтана. И този човек така или иначе не го 
назначавам нито аз, нито Вие, назначава го Министъра на МВР. Поради това, че Топалова освободи 
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ние имаме възможност да настаним този човек там. Аз не виждам никакъв грях, защото пише „за 
времето през което работи в МВР”. Оставам без коментар на втората част на това, което казахте за 
сегашния Областен управител, вероятно ще има корекция някаква и в тази посока. Така че Ви 
благодаря за коментара, но не виждам причина да не подкрепим. Той няма как да пътува всеки ден от 
Бургас до Монтана определено. Ние сме взели решения и за други. 

Г-ЖА ИВЕТА СТАНКОВА: Ще отиде на свободен наем, както много хора в града.  
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Точно в този случай не виждам никаква драма. Той няма къде да го 

носи това жилище. Аз бих Ви посъветвал да подкрепим. Това е единствената част в която  Северозапад 
центъра е в Монтана да не предизвикваме кадрови промени поради една или друга причина не искам да 
отивам по-нататък. Нека да оставим човека. Ние го направихме за всички предишни шефове на 
полицията, да не се връщам назад, нека да не правим извлечение за последния, защото това не е 
единствения случай. В случая става въпрос наистина само за отдаване под наем, така че в случая малко 
ситуацията ни помогна с оглед на това, че съдия Топалова беше командирована в София и поради тази 
причина с нейна молба тя го освободи. Затова ви моля, ако решите извън съображенията, които имате в 
АБВ да подкрепите тази докладна.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяваме дебатите. Който 
е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване. 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов ----  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев Против 
Зорница Горанова  ----  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова Против 
Ивета Станкова  Против   Румен Ерменков За 
Иво Гигов ----  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев Против    

 
25 / 4 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№ 914 

На основание чл. 34, ал. 1, т. 2, чл. 35, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за 
управление и разпореждане с общинския жилищен фонд на територията на община 

Монтана и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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1. Предоставя на МВР - Монтана ведомствено общинско жилище от Общинския 
жилищен фонд с адрес гр. Монтана, бул. „Ал. Стамболийски“ №23, вх. А, ет. 5, ап. 14 за 
настаняване под наем на семейството на старши инспектор Илиян Евгениев Кънчев – 
началник на Специализирано полицейско управление ІІІ степен към дирекция 
„Специализирани полицейски сили“ при Главна дирекция „Национална полиция“ - МВР, за 
времето през което работи в МВР - Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТА: Питания. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Точка питания. Г-н Николов. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, на г-н Кмета вече връчих 

въпроси поставени на събрание на БСП във връзка с Водния цикъл. Тъй като днес съвпада и с 
Международния ден на водата искам да поздравя всички вас и всички ние да имаме нашето достойно 
уважение към тази дар на природата – водата. Разбира се групата на ГЕРБ поставя доста въпроси имам 
в предвид и на сесия и питания към Кмета на общината във връзка с Водния цикъл. Ние също 
поставяме от името на гражданите, които участваха на събранията конкретни въпроси. Само, че вие 
преди малко демонстрирахте изказването на Професор Илчев с една дума отговаря на конкретните 
въпроси, да не стане и сега така. Надявам се, че ще бъдете убедителни в краткия отговор. Първи - Какви 
са загубите на вода в момента и до какъв процент ще бъдат намалени във връзка с провеждането на 
настоящите работи по Водния цикъл? Какво е качеството на водата? Само информативно и съобщително 
ще ги поставя иначе конкретно са поставени пред Вас за да знаят колегите за какво поставяме тези въпроси. 
Защо не се предвижда смяна на външния захранващ водопровод от „Среченска бара” до Монтана? Проектирано 
ли е събиране на повърхностните води, при които при големи дъждове винаги усещаме прилива на 
повърхностни води още повече, че такъв е релефа на Монтана, които ни създава проблеми при повече 
валежи. На каква степен ще се пречистват отпадните води от естественото състояние на река Огоста преди 
Монтана или нещо друго? Какъв е експлоатационният срок на новите водопроводни и канализационни 
мрежи? Ще има ли изменение на цената на услугите за вода и канализация, в какъв размер? Има ли график и 
осигурени ли са средства за асфалтиране? Вече ги осигурихме на обновените, може да има грешка 109 улици, 
но става въпрос за тези които работим и са разкопавани. Има ли заключение на компетентните органи за 
безопасността на вложения хвост от района на Чипровци? Не се съмнявам, че тези неща вече са уточнени от 
другите органи, които бяха сигнализирани и съответно ангажирани. Достатъчен ли е контрола по качеството 
на извършваните строително-монтажни работи? Стана вече дума на предишната сесия, че някои улици по 
няколко пъти се разкопават и не само това. Онзи ден близо ден нямаше вода в нашия район, заради счупен 
кран. Това са неща, които касаят и дружеството, но рефлектират и върху нас разбира се и ние не можем да 
бъдем безучастни. Колко километра от водопроводната мрежа се подменя,кога изтича срокът на годност на 
мрежата, която не се променя и не е включена в настоящия проект? Във връзка с появили се съобщения от 
Министерството на регионалното развитие и благоустрояването има ли опасност от ограничаване на 
финансирането на проекта? Какъв е вариантът за действие в такъв случай? По организацията на строителните 
площадки и изпълнението, конкретни въпроси - Има ли назначен Координатор за безопасност и здраве и 
каква е неговата квалификация? Да не бъда още по-подробен Вие ги имате тези въпроси пред Вас.  Кой 
извършва надзор на обекта и каква е неговата квалификация? Вложените в строежа материали, придружени 
ли са с „Декларации за съответствие”. Колко са разкритите работни места по време на строителството, колко 
от тях са наетите работници от Община Монтана? Колко нови трайни работни места ще се разкрият след 
приключването на проекта? Проекта като организацията на движението, в момента знаем, че има проблеми 
с това нещо. Отчитането на средствата, изпълняват ли се проектираните работи за почистване на строителните 
площадки и срещу замърсяване на атмосферата? Преди валежите имаше доста питания, а и Вие сам 
прочетохте, че има еди колко си пъти замърсяване на въздуха и ние самите сме свидетели на това, особено по 
онези улици, които са най-натоварени. В какъв срок след изпълнение на насипните дейности следва да се 
извърши асфалтиране? Вече имаме такава информация. Тези въпроси са интересни, конкретни. Знам, че може да 
ми отговорите с едно изречение, че се занимават съответните компетентни органи, но така или иначе поставени са 
пред нас и аз ги поставям на вниманието на ОбС и на Вас, като Кмет на Община Монтана. Благодаря Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-мо ръководство на ОбС, дами и г-да съветници, много сериозно и 

подготвена сесия, много дебати. Изпитвам разбиране много голямо от притеснителната ситуация в която е 
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попаднал г-н Светлин Николов. Той е единствения с по-голям опит от мен в местното самоуправление от тези 
хора, които са тук и разбирам колко е неудобно да четеш известия от вестници и Цочев, как беше приказката за 
гроздето и сиренето? Да, щом е високо е кисело, значи щом не работим ние е кофти. Разбирам тези притеснения. 
Понеже тук е и г-н Сергисов да кажа, той ми е задал всички въпроси да не го обвините, че не е задал някакви 
въпроси. Обобщени въпроси на гражданите. На миналата сесия имах седем въпроса обобщени въпроси на 
граждани, които се повтарят. Аз не виждам какво мога да кажа, но ще ви отговоря защото разбирам, че сте в такава 
ситуация на която трябва да Ви отговоря, длъжен съм да отговоря. И днес е имало някакъв граждански 
инициативен комитет, тези които не са доволни от резултатите в изборите все повече ще се сдружават в такива 
обединения. Защото не намират начин да влязат по някакъв начин някъде. Не мога да коментирам в-к Преса 
понеже от миналата седмица това е изтекло, това което ми го задавате доста късно. Какво е качеството на водата? 
Нормално и хубаво, налягането е по-високо от Среченска бара подават много по-малко вода в момента към Враца 
и Монтана. Това са от хубавите неща. На част от тези въпроси не ми беше известна подписката, не исках да я чета, 
журналистите ми я дадоха още когато Ви е била пресконференцията, казах нека да се изкажат хората спокойно и 
нормално, ще я прочета. Ако знаех, щях да дам днес на Десислава Терзиева  да я питам за довеждащия водопровод 
от Среченска бара. Ако може, както казва Стоичков – Не всичко към мен. Тук са объркани министерствата, 
министерството на регионалното развитие не се грижи за водния цикъл, а Оперативна програма околна среда, 
която няма нищо общо с това. Поне това да беше питано, но тъй като не искам да вкарвам повече ирония в  тези 
неща аз знам и вносителите, знам и тези, които са го написали това нещо, но лесно ми е, ще отговоря. В едната част 
трябва да отговори и ВиК, на другите две министерства и една околна среда. Ще имаме ли проблеми, ако е 
нарушено финансирането? Разбира се, че ще имаме. Заради кого ще ги имаме обаче? Заради мен ли или заради 
ОбС на Монтана? Не очевидно и в момента ги имаме и няма да си измиват ръцете с нас, този път няма как да 
стане. За да бъда безкрайно коректен, разбирам притеснената ситуация в която се намирате в момента, дали сте ми 
всички въпроси и ще прочета всички въпроси, от граждани. Миналия път отговарях на прием на гражданите, на 
половината от тези въпроси им отговорих. Това че някои не се информира, колко пъти да се връщам и да 
обяснявам, че качеството на питейната вода е гадна. Какво да отговарям сега пак, аз вече отговорих на една част от 
тези въпроси. Ще имаме ли проблеми, ако нямаме финансиране?  Разбира се, че ще имаме. Още по-сериозни 
проблеми ще имаме. Какво да Ви отговоря аз друго? Довеждащия водопровод от Среченска бара. Много добре 
разбирам въпросите и тези, които са ги задали. Тази тема с хвоста ми дойде до гуша вече. Три лаборатории 
отговориха, Евротест отговориха, айде да видим още колко пъти ще трябва да повтарям и да отговарям едно и 
също нещо. Имаме проблеми с методика и с други неща, който сега се опитва Правителството да пробута на 
българските общини, но не и за това, за което ме питате. Понеже темата е достатъчно сериозна и аз приемам, че в 
крайна сметка Вие не сте виновен, това са Ви го дали, това Вие трябва да прочетете. Аз ще Ви отговоря, като проф. 
Илчо Димитров Бог да го прости, на някой от въпросите и ще отговоря на всички въпроси. Какво повече да 
отговарям на въпроса – Има ли хора, които следят контрола? Има такива със шест договора, които са минали, няма 
как този път да прехвърлите върху мене. Какъв бил града? Града е такъв, защото никога 45 км. канализация не са 
сменяни във Фердинанд и в Михайловград. Да ги бяхте сменили, като ми задавате такива въпроси. Деветнадесет 
километра водопровод, хубаво е, че сте прочели за 109 улици, аз заварих 2, за 10 години, а сега са 109 Ето така ще 
отговоря на част от тези въпроси, много леки въпроси. Отново казвам влизам в положението, че Вие трябва да ми 
го дадете това нещо и аз ще Ви отговоря на него, като едните ще ги дам на ВиК, а другите на двамата министри за 
да отговорят вместо мен. Тук има и други хора, които да отговорят, не само аз, аз ще Ви отговоря съвсем нормално 
и съвсем коректно. Разбирам ситуацията в която сте изпаднали, но ако можете да ме оставите на мира за да може 
да си довършим работата през тези 6 месеца, най-добре. Защото Стилян Каменов, Джурджов и другите миналия 
път ме засипаха, същите въпроси ми зададоха, сега ще отговарям пак на тях, защото има някаква инициатива в тази 
посока. Пак казвам ще Ви отговоря. Отнасям се с уважение и с разбиране към ситуацията в която се намирате. 
Трябва да Ви кажа, че не Ви завиждам за тази ситуация определено, като сте единствен с по-голям опит и стаж от 
мен, от всички хора, които са в тази зала тук, но в крайна сметка такава е картината. Ще отговоря на тези въпроси 
отново казвам и на гражданите, все едно другите не са на гражданите. Едните са обобщени въпроси на гражданите, 
а другите са питания. Има пет програми, има предварителен контрол, има последващ контрол, спукаха ни от 
проверки, аз мисля че крайно време е в тази част да престанем. Има пропуски, има забележки, има хора които са 
глобени, има неща, които са върнати. Това рискувам всеки месец за да Ви отговарям едно и също нещо, всеки си 
носи отговорността за това което прави, за това, което е подписал. Като Кмет аз това мога да ви отговоря. Моята 
колежка Христова на Габрово каза, че не отговаря на такива въпроси, тя не знае кога изобщо преасфалтират , казва 
ми че това не е нейна работа, имам десет човека със заповед, които са назначени за подобно нещо. Ако с това ще 
успокоим тези граждани, не обобщени въпроси на граждани, а двама граждани, аз вече отговорих на единия 
гражданин, сега ще отговоря и на другия, тези които са написали. Това са обобщените въпроси на гражданите. Ако 
има нещо което някои не разбира и не знае нека да дойде в общината за да му кажа – на тази и тази улица престои 
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това и това нещо. Колко ще бъдат загубите? Я да видим сега, кой ще може да отговори? ВиК или някои от 
останалите, в проекта и договора пише, какво се цели с този проект, пет пъти го повтаряхме това нещо. Нека да 
мине и да свърши всичко, нека да свършат нещата до край, целта е да бъдат намалени загубите. Ще Ви отговоря 
това което е написано в договора, който подписах с Нона Караджова  на 12 септември 2012 год. Ще напиша това, 
което е написано вътре. Защо не били открити 5 хил. работни места, а се занимаваме с Воден цикъл? Това са 
умопомрачаващи въпроси. Пак не на граждани, на двама, трима граждани. Тези пари са за воден цикъл. Защо? 
Защото не е направено, защото нямаме канализация, защото нямаме водопровод и така е десетилетия. Какво да 
направя? Същите са въпросите и във Враца, същите са в Мездра, същите са във Видин, същите са и в Козлодуй. 
Всички живо в момента ни е натиснало за корекции, защото не им стигат парите за други работи, сега ние трябва 
да оберем калая на подобно нещо. Ще имаме ли проблеми? Ще имаме проблеми. Ако бъде нарушено 
финансирането, всички ще имаме проблеми. Какво да Ви отговоря аз повече? Отговорих на единия гражданин, ще 
отговоря и на другите двама, които са написали това нещо. Искам да кажа, че всичките въпроси на гражданите Вие 
сте ми ги дали, просто сте ми ги дали, аз съм ги прочел и ще Ви отговоря на тях. Това са въпросите, които са 
свързани с водата и Водния цикъл. Годна ли е водата за пиене? Аз имам изследвания на РИОСВ. Кой трябва да 
каже годна ли е водата за пиене? Има ли лаборатория, има ли ВиК, РИОКОЗ, подадох писмо отговориха ми на 
писмото. Във вестник Преса писало едно, пък в един друг вестник пишеше друго. Да не Ви казвам в колко 
вестници какво пише. На това ли да отговарям, какво пише във вестниците? Четете подходящи вестници, не се 
занимавайте със салфетки и с такива други, които нямат никаква стойност. Използвам случая да отговоря малко по 
пространно, тъй като това са 25 въпроса сигурно и Ви спестих неудобството да ми ги четете всичките. Ще кажа и 
ще Ви отговоря писмено, въпреки че в едната част спокойно може да отговори Председателя, защо само аз да 
отговарям. Тук пише до Председателя и до Кмета 

АДВ. РАДОСТИНА ЧЕРНЕВА: Аз мисля, че може да отговори на всички въпроси Председателя. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: На повечето и аз мога да отговоря. Когато тръгна един да се 

самоубива от областна администрация дежурните през нощ в 01,00 ч. ми звънят на мен. Понеже един 
друг бях свалил от хирургичния блок, който се оказа, че не е правен от гражданите на Монтана, а от 
някакви други извънземни и понеже единия го свалих отгоре – Ивайло, който сега съм му намерил 
работа и работи и мина през затвора след една седмица се качи един друг луд само, че на областта, но 
през нощта търсиха мен, а не Тони Върбанов или Ивайло Петров за да ми кажат, че някакъв се е качил 
горе и чака ракия и водка и ако не дойда ще скача. Питам – защо не звъните на областен управител, 
защо ми звъните на мен. Аз всички луди няма да свалям от покривите. Това още повече не е на 
сградата на общината, това е сградата на областта, звъннете на тях и ги викнете те да им вземат водка, 
защо аз. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете останах с впечатлението, че не сте били на лекцията на проф. 
Илчо Димитров.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Аз не съм дал отговор, сега ще дам отговоря така както трябва. 
Понеже го давах няколкократно, имах притеснение, че ще притеснят Светлин Николов, че не ми е 
задал въпросите. Задал ми ги е всичките до край. Прочел съм ги внимателно и ще отговоря внимателно 
на следващата обобщена друга група граждани, които ще ми напишат пак такива въпроси. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Надя Горанова. 
Г-ЖА НАДЯ ГОРАНОВА: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, не се сърдете за 

противоречивите чувства с които преживяваме Водния цикъл. Със сигурност всички знаем колко 
важен и сериозен проект е, обаче моя въпрос е свързан пак с него. Искам да попитам има ли 
възможност и какво трябва да се направи, въпроса е на жители на ул.”Извора” участъка от театъра до 
кръговото. Знаете, че там при по-силен дъжд се наводнява цялата улица и тротоарите, които между 
другото до преди няколко месеца бяха в перфектно състояние, улицата изглеждаше много добре и се 
надявам, че след ремонта пак ще изглежда така. Това което ни притеснява обаче е, че може отново, 
защото след предишния ремонт пак остана с една шахта по-малко и съответно се наводнява горната 
страна откъм парка, там е събира вода. Въпроса ми е, това със сигурност води до разходи на общината 
запълване на дупките в същата тази част, която даже при слаб дъжд е винаги залята и асфалта се 
изронва има ли възможност да се използва ремонта, който следва за да се избегнат тези допълнителни 
разходи следващите години да се запази улицата такава, каквато беше преди това. И още един въпрос 
за Водния цикъл – Има ли начин, тъй като не може да се асфалтират всички улици това е ясно 
едновременно и еднакво бързо, но има ли начин да се запълват дупки, които заради силните дъждове се 
отвориха на много места, какви средства има по проекта за такова спестяване на ПТП-та и неудобства 
за гражданите. Благодаря. И още нещо, бъдете сигурен че сега упреците са към Вас, но адмирациите 
после пак.  
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Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Не закъснява ли общината с действията си за новия трети сезон 
на сагата ОМЦ? Знаете много добре какво визирам и не смятате ли, че това ще бъде късно един месец 
след като се отлага тази докладна.    

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Поредните въпроси за Водния цикъл. Нека да отговоря, въпреки че 
някои го гледат с надежда Водния цикъл и други го гледат с надежда да им се отвори парашута. По 
темата Извора и не само Извора, всички улици на Водния цикъл, никъде във възстановяването на нито 
един Воден цикъл не е предвидено цялостно преасфалтиране. Ако г-жо Горанова, не бяхте наша снаха, 
а живеете в любимия Ви роден град Петрич щяхте да газите при моя приятел Вельо Илиев същите 
неща, които ги газите и тук в Монтана. В зависимост от порите всяка една от общините търси заеми за 
да възстановява по друг начин, ако не е този който е предвиден по Оперативната програма, където е 
свързано само с кърпене в средната част. Ние стартирахме с това нещо. В последната седмица заради 
времето това нещо не се случи. Ул.”Извора” трети път и Вие и други хора ми задаваха този въпрос, е 
също част от това нещо за тази шахта, за нивото на канала, който има там където живеете. Може би 
гражданите и Вас са питали, това е група въпроси на граждани. Ще се постараем да избегнем това 
нещо, което се случва в момента при първия по-сериозен дъжд там да има локва една от седемте най-
невралгични точки на Монтана. Имайте в предвид и още нещо най-вероятно в средата на следващия 
месец ще отворя друг един голям проект от който много хора ще се радват, говоря за парка, за 
Слънчевата градина, за „Ал.Константинов”, за канала „Парта” и парка Свети Дух, 16 дка. Вие се 
намирате близо до „Славейков” и ми задавате въпрос поне от тази част на града където предстои 
проект, който подписваме и с който ще стартираме изключително важни проекти. Надявам се да 
отговорим на тези Ваши очаквания, ще се опитаме тази улица да бъде по друг начин, най-вече заради 
шахтите и по-ниските нива. Предложени са решения, защото това наистина е неприятно нещо, което го 
задавате и това е друг въпрос. Задаваш ми въпроса, който и моя син ми задава да запълвам дупките. Аз 
се старая, но не мога всичките. Мисля че всяка седмица от тук на сетне това е процес, който няма да 
приключи до Септември. Отваряме едни, затваряме други и то по начина, който го има в проекта, 
където не е цялостно асфалтиране. За съжаление само късата уличка „Славянска” само там в момента е 
станало, но днес има три екипа, които продължават нататък във всеки нормален ден в който не вали ще 
се опитаме да възстановяваме. Що се касае докторе до вашия въпрос ОМЦ е наистина сериозен въпрос, 
изобщо не се шегувам, говоря не само за състоянието на трите дружества, понеже това е една сага в 
която сме си заровили главата доста отдавна, както казахте мина една серия, мина втора серия, сега 
трябва да се справим и с третата последна серия. Не е късно, решението може да е до 31 Май, 
адвокатите гледаха това, но темата е сериозна. Аз ви благодаря, защото миналия път я поставихте тази 
тема. Най-вероятно на следващата сесия ще имаме докладна, която ще има отношение към това. Ние 
браним твърдо и до край на 100% това, което имаме като общинска собственост и мисля че с 
действията си дори и с грешките си по едно или друго време в тези години всеки един се е ръководил 
от подобно нещо. Предполагам, че вече никой никого не подозира в други неща освен в желанието си 
максимално да се опитаме и да запазим това нещо, което имаме там. Коментирахме с ръководството 
тук, с г-н Иванов хубаво е че сесията няма да е до 25 Май, поради нормалната и проста причина най-
малко защото има избори, защото има много почивни дни и трябва да оставим на воля лудите да се 
налудуват. Не е необходимо да превръщаме ОбС във форум на които да слушам на някои комплексите 
кой проект ще подкрепи и къде. Всеки един от нас има своите предпочитания, има си своите неща. Аз 
мисля че и последните два пъти реагирахме много интелигентно в тази ситуация. Нека да не ставаме 
повод за други неща има време нека да се упражняват, нека кой каквото иска да прави в тази част. За 
следващата сесия дали ще е 27-ми или 29-ти това е вторник и четвъртък ще има докладна, която ще 
касае този въпрос, който Вие поставихте, който е изключително важен въпрос. В никакъв случай не се 
отнасям с ирония към другите въпроси, които са зададени тук. Просто казвам, само че се повтарят 
някои от тях трети, четвърти път. Писани са, ще отговоря и на подобно нещо. Стараем се да се 
справим. Дано да не бъдем изправени в ситуация да се принуждаваме да търсим още заеми за 
приключване на този проект. Искам да Ви кажа, че това няма да важи само за нас. В момента МОСВ 
има тежка среща при които са 2/3 от българските общини, които са предложени за различни санкции 
понеже парите не стигат и трябва по някакъв начин някои да обере пешкира, да е минал на 
предварителен контрол, да има пет вида изисквания и ти да си покрил всичките и да ти търсят след не 
знам колко месеца някакъв въпрос по отношение на методика, не говоря за някакви други неща. Така 
че това е по отношение на многото въпроси, които са зададени по Водния цикъл, както и този който 
Джурджов зададе, към който ще се върнем на следващата сесия според мен 100 на 100, няма начин как 
да не се върнем отново към тази тема. Аз лично Ви благодаря и за въпросите. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Този път беше по-емоционална сесията. Имаме 
общински съветник, който е кандидат в Евро изборите и искам да пожелая на Ивета Станкова успех, 
каквото и да означава за нея това нещо, но самото участие в една от водещите листи е според мен по 
някакъв начин успех. Благодаря на всички Вас за толерантния тон.        

 
 
 
Заседанието бе закрито в 16,00 часа 
 
 
 
 

 
Протоколчик:………………….     Председател ОбС:…………………… 

/Мария Петрова/       /инж. Иво Иванов/ 


